
Rtv Vijesti, 27.08.2021.godine

  

Gostujući na Rtv Vijesti izvršni direktor naše kompanije g-din Vukasović Vlado predstavio je
analizu dolazaka brodova ove sezone i uporedio brojke sa 2019.godinom kada je Luka Kotor
poslovala u punom kapacitetu. Uzimajuću u obzir da je prošle godine od marta mjeseca luka
bila zatvorena za saobraćaj od marta mjeseca zbog poznate pandemije Covid 19 statistika je
neprimjenjiva.
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